
Jednání osadního výboru Radešov 

zápis č. 5/12 ze dne 12.6.2012 

Přítomni: M. Pohlová, J. Krtička, M. Seidlová 

Projednávané body: 

1. Poděkování TS a panu Pohlovi za posečení trávy okolo silnice 

2. Žlaby u Vavřenů jsou opravené, ale životnost je nejistá… 

3. Bylo by potřeba další části žlabů postříkat nějakou chemií, tráva roste jak o život. 
4. Pápaiovi mají problémy s modříny, které rostou u silnice u jejich domu ( parcela 

861/1).Bylo by možné jejich pokácení? 

5. Dále by bylo potřeba ořezat křoví podél silnice, aby byl lepší výhled do protisměru. 
6. V pondělí 18.6. bude OV gratulovat paní Vítkové k 80. narozeninám. 
7. Kamile Duchatschové děkujeme za výzdobu na návsi. 

Připomínky: 

! Dole na mostě je opravené zábradlí. Troufáme si říct, že podobná oprava ( navaření jedné 
trubky ) nic neřeší. Naše představa byla, že se udělá stejné dvojité zábradlí jako na druhé 
straně. 

! O úklid smeťáku jsme žádali už po Dni Země. Nepořádek v okolí je už znovu ( teď trochu 
zarostlý v trávě ), oplocený prostor nikdo ani neuklidil ani nepřekryl plachtou – pravda, od 
minulé soboty jsem tam nebyla, takže je možné, že se něco změnilo. Určitě se zvyšuje počet 
cyklistů, kteří jezdí okolo… 

Za osadní výbor zapsala M. Seidlová 


